
KANOVERENIGING TREKVOGELS

Beste leden,

Alweer een jaar voorbij. Hoog tijd voor de algemene ledenvergadering van 2020.

Datum : vrijdag 27 maart 2020
Locatie : clubhuis
Aanvang : 19.45 uur tot 22.00 uur

Agenda

1. Opening 
2. Vaststellen agenda
3. Verkiezing bestuursleden (zie toelichting)
4. Mededelingen / Ingekomen stukken

Hulde en bloemen voor Onny & Frans
Vrijwilliger van het jaar
90-jarig jubileum zaterdag 4 juli 2020
Stand van zaken project duurzaamheid

5. Bespreken en vaststellen notulen ALV 29 maart 2019
6. Jaarverslag secretaris
7. Jaarverslagen van de commissies

Pauze

8. Financieel jaarverslag / Exploitatieoverzicht
9. Verslag kascontrolecommissie
10.Voorstel contributie 2021 (zie toelichting)
11. Vaststellen begroting 2020
12.Verkiezing kascontrolecommissie (zie toelichting)
13.Rondvraag
14.Sluiting 

Indien het statutair vereiste aantal leden niet aanwezig is om wettelijke besluiten te kunnen
nemen wordt de vergadering gesloten en om 20.00 uur een nieuwe vergadering geopend. 
De agenda en benodigde stukken worden per e-mail verstuurd. Leden die geen e-mail 
hebben krijgen de stukken per “gewone” post.

Met vriendelijke groet,

Paul van Galen, secretaris

Haarlem, 10 maart 2020

KV-Trekvogels ALV 2020 1



Toelichting:

Agendapunt 1: Opening

Agendapunt 2: Vaststellen agenda

Agendapunt 3: verkiezing bestuursleden

Voorzitter Pim Luiten reglementair aftredend 2020
herkiesbaar

Secretaris Paul van Galen reglementair aftredend 2020
herkiesbaar

Penningmeester Piet Johan Radsma reglementair aftredend 2020
herkiesbaar

Ledenadministratie Steven Helwig reglementair aftredend 2021

Commissaris bar Vera Pollmann reglementair aftredend 2020
herkiesbaar

Commissaris polo Mitchel Moeskops reglementair aftredend 2021

Commissaris toer/zee vacature

Commissaris materiaal Henk Zomer reglementair aftredend 2020

Commissaris activiteiten/PR Jan Willem Doornenbal reglementair 
aftredend 2021

Agendapunt 4: Mededelingen / ingekomen stukken
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Agendapunt 5: Bespreken en vaststellen notulen ALV 29 maart 2019

KANOVERENIGING TREKVOGELS

Notulen Algemene jaarvergadering 29 maart 2019

Aanwezig leden: René van Es, Nel Boerman, Alfons Heijmen, Monique van Rijn, Hellen 
Zwanenburg, Nico van Riemsdijk, Evert Geerlofs + zoon, Emmy Bulten, 
Jan Willem Doornenbal, Martin Oving,
Aanwezig bestuur: Pim Luiten (voorzitter), Piet Johan Radsma, Paul van Galen, 
Vera Pollmann, Henk Zomer, Henk Felix, Steven Helwig
Afwezig bestuur: Mitchel Moeskops
Notulist: Onny Steenbeek
Bericht van verhindering: Marco van Es, Saskia Prins

De voorzitter opent de vergadering en omdat niet voldoende leden aanwezig zijn om 
rechtsgeldige besluiten te kunnen nemen sluit hij de vergadering. Een nieuwe vergadering 
zal worden gehouden op dezelfde dag, om 20.00 uur.

=====================

01 Opening
Pim heet allen hartelijk welkom op de Algemene Jaarvergadering 2019 van de Trekvogels.

02 Vaststellen agenda
Geen wijzigingen in de agenda

03 Verkiezing bestuursleden
Henk Felix heeft aangegeven te willen stoppen als commissaris toer/zeekano. Daarom zijn
wij op zoek naar iemand die dit van hem wil overnemen. Er hebben zich geen kandidaten 
gemeld. Voor de PR/activiteitencommissie heeft Jan Willem Doornenbal zich aangemeld. 
Hij wordt met luid applaus gekozen. Steven Helwig is herkiesbaar in zijn functie en wil dit 
nog graag blijven doen. Ook voor hem een luid applaus, hij mag blijven.

04 Mededelingen / Ingekomen stukken
- Piet-Johan zegt dat we een nieuwe buurvrouw hebben. In de boot van Koos gaat 

wonen Ursul Meijer met haar zoon Leon. Ursul is bevriend met Rob Hittinger en 
heeft er zin in om hier te komen wonen. 

- Verder vertelt Piet-Johan dat de lening met de Hengelsportvereniging is afgelopen 
sinds vorig jaar. We hebben een nieuwe overeenkomst afgesloten met Anja, wel 
voor een iets kleinere ruimte. De bijeenkomst met de Hengelsportvereniging was 
gezellig. De overdracht is soepel verlopen. Wij hebben onze dankbaarheid getoond.

- De kanoactiviteiten voor het komende seizoen staan op de kalender van de site. 
Verzoek om via de site in te schrijven.

- Onderhoud clubhuis komt later in deze vergadering aan de orde.
- In 2020 bestaan de Trekvogels 90 jaar. We vragen de leden een commissie in te 

stellen die iets leuks bedenken om dit lustrum te vieren. De datum is rond 1 juli. 
Verzoek om aan te melden voor de commissie bij het bestuur en per e-mail.

05 Bespreken en vaststellen notulen ledenvergadering 16 maart 2018
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De notulen worden zonder op- of aanmerkingen vastgesteld met dank aan Onny.

06 Jaarverslag secretaris
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd.

07 Jaarverslagen commissies
Jaarverslag bar:
Dit verslag wordt goedgekeurd.
Jaarverslag PR/activiteitencommissie:
Het verslag wordt goedgekeurd.
Vorig jaar is besloten de toercommissie en de PR/activiteitencommissie als proef samen te
voegen. Dit werkte niet. We gaan terug naar twee aparte commissies.
Polocommissie:
Er is geen verslag en ook geen begroting ingediend door de commissie.
Materiaalcommissie:
Het verslag wordt goedgekeurd.
Alfons neemt het woord. Er staat behoorlijk wat op het programma. Bijvoorbeeld 
schilderen, uitbreiding kleedkamer en verbeteren keuken. Hiervoor zijn binnen de 
commissie verschillende aanspreekpunten. Voor schilderen moet je bij Hans Smit zijn, 
voor uitbreiden kleedkamer bij Alfons Heijmen, energie bij Henk Zomer en infrarood bij Pim
Luiten. Als iemand ergens bij betrokken wil worden, graag aangeven. We hopen volgend 
jaar het een en ander gerealiseerd te hebben.
Henk Felix vraagt of er extra klussendagen komen. Inderdaad komen we er niet met twee 
klussendagen. Zo zijn er wel meer mogelijkheden om de borg terug te verdienen. Nel 
Boerman geeft aan wel iets met gordijnen te willen doen. (graag)
Pim zegt dat het bestuur voorzichtig is begonnen met onderzoek naar het energie neutraal
maken van het clubhuis. Hier is misschien een extra ledenvergadering voor nodig.  
Toer/zeekanocommissie:
Geen verslag ingediend.

PAUZE

08 Financieel jaarverslag / Exploitatieoverzicht
Dit is voor Piet Johan het leukste onderdeel van de avond. Hij wil door middel van de 
toelichting enkele punten doornemen.
De contributies van jaren geleden die niet inbaar zijn, zijn afgeschreven. Wel zijn er nog 
wat oude contributies binnengekomen na veel speurwerk. De afspraak om de trailer af te 
schrijven met 10% per jaar en de clubkano’s is gebeurd in overleg met de 
kascontrolecommissie. Dit heeft consequenties voor het eigen vermogen.
Dit jaar hebben zich 13 nieuwe leden aangemeld. Door de introductiecursus is een bedrag
van 300 Euro extra binnengekomen. Paul heeft zich hiervoor ingezet. Piet-Johan bedankt 
hem hiervoor. Ander punt is de consumpties van de commissies, dit is beter geregeld. 
Vera wordt bedankt voor het zoeken naar aanbiedingen voor de bar.
Piet-Johan wordt bedankt dat alles zo goed op papier staat.
Vergadering akkoord.

09 Verslag kascontrolecommissie
Evert Geerlofs krijgt het woord. Hij begint met een groot compliment voor Piet-Johan en 
Steven. Het verslag is meegestuurd met de stukken voor deze vergadering.
De boeken zijn dit jaar gecontroleerd, er zijn steekproeven genomen. Er kwam een bedrag
naar voren van 1000 Euro zonder bon. Verzoek aan de leden om het de penningmeester 
niet moeilijk te maken door geen bon te overleggen.
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Advies van de commissie om zich aan de afschrijvingen te houden .
De commissie stelt voor om de penningmeester decharge te verlenen.
De vergadering gaat hiermee akkoord.
De commissie stelt voor om de adviezen die ze hebben gedaan over te nemen.
De vergadering gaat hiermee akkoord.

10 Contributie 2020
Het voorstel van het bestuur om de contributie met twee Euro te verhogen naar 135 Euro 
wordt akkoord bevonden.

11 Vaststellen begroting 2019
In het bestuur is gevraagd of de commissies een begroting willen indienen.
De begroting van de materiaalcommissie bedraagt 6600 Euro, dit bedrag staat verwerkt in 
de begroting. De andere commissies hebben ook een begroting ingediend die verwerkt is 
in het totaal. Voor kosten bar is een raming gemaakt.
Energie is hoog ingeschat. Deze kosten zullen net als bij iedereen thuis stijgen.
De verhuur van de ruimte van Anja levert 1800 Euro op als inkomsten.
Voor het lustrum volgend jaar willen we een bedrag reserveren. Het voorstel is om de 
winst van de bar te verdelen in een bedrag van 750 Euro als reservering lustrum volgend 
jaar, een bedrag van 750 Euro voor een feest dit jaar als dank voor de vrijwilligers en een 
bedrag van 400 Euro te besteden aan de verfraaiing van het clubhuis. Voor volgend jaar 
het hele bedrag winst bar naar het lustrum.
Hieruit ontstaat een discussie. Iemand wil het bedrag voor feest vrijwilligers ook 
reserveren voor lustrum. Een ander vindt het leuk dat er iets gedaan wordt voor de 
vrijwilligers. Besloten wordt het voorstel van het bestuur aan te houden.
Begroting vastgesteld.

12 Verkiezing kascontrolecommissie
De kascontrolecommissieleden mogen aanblijven omdat zij hun werk zo goed doen.

13 Rondvraag
Paul: We hebben vanavond een beperkte bezetting, is het een idee om de 
Jaarvergadering op een andere avond te houden? Nee
Suggestie: Misschien de vergadering combineren met een activiteit, film enz.
Paul: De herenkleedkamer wordt niet zo goed schoongemaakt, geldt dit ook voor de 
dameskleedkamer? Ja
Paul zal reageren naar het schoonmaakbedrijf.
Suggestie: Advertentie in de krant voor “losse” schoonmaker.
Alfons: Hebben we iemand nodig die de boten bij houdt?
Henk Zomer deed dit, wil dit weer oppakken, maar vraagt wel hulp.
Henk Felix: Kunnen we uitzoeken of er subsidiefondsen kunnen worden aangesproken? 
Volgens Steven ligt in de bibliotheek een jaarboek met namen van fondsen. Er zijn 
bureaus die dit voor je willen uitzoeken. (gaat Pim uitzoeken)

Pim wil nog even aandacht schenken aan Henk Felix. Henk heeft besloten te stoppen met 
zijn werkzaamheden voor de toercommissie. Pim bedankt hem hiervoor en overhandigt 
een bloemetje.

14 Sluiting
Pim sluit de vergadering
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Agendapunt 6: jaarverslag secretaris

In 2019 hebben er belangrijke wijzigingen plaatsgevonden met betrekking tot de 
bestuursvergaderingen. Vanwege gebrek aan tijd van verschillende bestuursleden door 
persoonlijke omstandigheden, is ervoor gekozen om de algemene bestuursvergaderingen 
in plaats van één keer per maand, voortaan één keer per kwartaal te houden. 
Daartussendoor vergadert het dagelijks bestuur, bestaande uit de voorzitter, 
penningmeester, ledenadministrateur en secretaris wel elke maand. 

In 2019 hebben wij afscheid moeten nemen van onze zeer bekwame en trouwe notuliste 
Onny Steenbeek. Jarenlang hebben wij als bestuur dankbaar gebruik mogen maken van 
haar kennis en kunde. Zij kon de soms wat rommelige vergaderingen uitstekend 
samenvatten en voor iedereen helder maken wat er afgesproken werd. Ook haar 
nauwgezette kennis van de statuten en reglementen heeft ons menigmaal op het juiste 
pad gehouden bij belangrijke beslissingen.

Het dagelijks bestuur staat inmiddels als een huis en de onderlinge samenwerking is 
uitstekend. Hoewel de club ook op volle toeren draait, kunnen sommige commissies hier 
en daar nog wat ondersteuning gebruiken. Het bestuur tracht de commissie in ieder geval 
uit twee personen te laten bestaan, zodat continuïteit gewaarborgd blijft wanneer een van 
de bestuursleden onverhoopt niet beschikbaar is.

Met de bijzondere algemene ledenvergadering in september 2019 is besloten het 
clubgebouw te verduurzamen. Met deze stap hoopt het bestuur naar de toekomst toe geld 
te kunnen besparen met betrekking tot het energieverbruik. De uitwerking van dit plan is 
momenteel in volle gang en zal in 2020 zijn beslag krijgen.

De secretaris zelf kijkt op 2019 terug met gemengde gevoelens. Vanwege een 
schouderblessure aan beide schouders (niet van het kanoën) heb ik sinds augustus 2019 
niet meer in de boot gezeten. Het gaat gelukkig al iets beter, doch het gaat met kleine 
stapjes. Hopelijk kan ik in het voorjaar de peddel weer oppakken.

Paul van Galen
Secretaris KV Trekvogels
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Agendagpunt 7: Jaarverslagen van de commissies

– Barcommissie

De Trekvogel barcommissie bestaat uit:
Rene van Es
Marco van Es
Gerard Blijker
Thomas Bartels
Vera Pollmann

Als barcommissie proberen we met z’n allen een prettige sfeer te creeeren om na het 
varen nog even gezellig na te praten onder het genot van een lekker drankje.

Met z’n allen zorgen we ervoor dat de bar bevoorraad en bemand is. Op de 
dinsdagavonden staat steevast Marco achter de bar, Vera helpt na het varen een handje. 
Donderdag schenkt René drankjes voor de fanatiekelingen onder ons én doet van allerlei 
onmisbare (en onzichtbare) hand en spandiensten. 
Thomas zorgt hoofdzakelijk voor de kano polo-ers op de andere dagen dat zij trainen. Wist
je overigens dat de Kano polo-ers ook zelf hun bier brouwen???
Gerard is tenslotte onze vaste inkoper. We mogen blij met hem zijn, bij de AH moeten ze 
vast denken dat hij een grote alcoholist is, zo vaak en veel dat hij de lekkerste biertjes 
inkoopt. Heb je een voorkeur, spreek hem dan even aan!
Naast een uitgebreide bierkaart hebben we ook frisdrank, wijn en koffie/thee voor de 
liefhebbers hoor!
Tegenwoordig hebben we ook een airfryer die we af en toe gebruiken.
Marco is ook nog eens een hele goede dj waar we dankbaar gebruik van maken, Vera 
vertegenwoordigt de barcommissie in het algemeen bestuur.

Tenslotte mogen we ook de andere clubleden (én ook de bestuursleden die regelmatig 
invallen/ondersteunen) niet vergeten die ons helpen. 

Want naast de clubavonden ondersteunt de barcommissie ook de andere activiteiten, 
organiseert zelf een avondje, of verhuurt het clubhuis. 
Zo hadden we het afgelopen jaar de K2-mix, opend dag, schoonmaak Spaarne oevers, 
lichtjestocht, snerttocht, nieuwjaarsdag etc. De koffie is soms niet aan te slepen en extra 
handjes nodig.
En als het clubhuis wordt verhuurd aan leden voor feestjes en vergadering (met of zonder 
hulp aan de bar) zijn dit extra inkomsten ten gunste van onze club. 

We hopen ook dit jaar weer met veel plezier achter de bar te staan en zullen af en toe een 
beroep doen op vrijwilligers. Leuk als je dan wilt helpen.

Namens de barcommissie,
Vera Pollmann
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- Kanopolo commissie

Het seizoen was overwegend goed verlopen. Trekvogels A is als 6e plek geëindigd in de 
Nederlandse competitie kanopolo. Een ruim aantal punten los op de nummer 7 en een 
klein aantal punten verschil met de nummer 5. Tijdens de competitie weekenden is er 
gestunt tegen regerend landskampioen Viking Venlo en pakte van de nummer 2 
(Odysseus) ook nog punten af, waardoor het een spannende competitie ging worden.
Als laatste toernooi van het seizoen is het team afgereisd naar het Zuid-Duitse München, 
waar tijdens het Oktoberfest een toernooi georganiseerd was. Deze heeft Trekvogels A 
gewonnen en dat ondanks de lokale, culturele evenementen.
Waar het seizoen ervoor soms een beperking in had, had het dit seizoen een stuk minder. 
Tijdens de trainingen op de dinsdag en donderdag was er een prima en stabiele opkomst, 
wat nu resulteert in een nieuw team. Dit team zal aankomend seizoen mee doen met de 
landelijke competitie van de tweede klasse.
Met verschillende blessures of andere zaken gedurende het seizoen bij verschillende 
personen, is het afgelopen seizoen overwegend goed verlopen. Er zijn goede resultaten 
neergezet en leuke toernooien gevaren. Het nieuwe seizoen willen wij op deze manier, 
met z’n allen door trekken. Met daarbij nog mooiere resultaten: een hogere eindplek in de 
hoofdklasse voor Trekvogels A en een nieuw team op het water als Trekvogels B. Ook zal 
er meer gedacht worden aan de voorzieningen zoals het veldje en het krachthonk. Er 
zullen meer toernooien gevaren worden en plannen gemaakt worden om een eigen 
toernooi te gaan organiseren.

- PR-Activiteitencommissie

Het jaar 2019 was weer een erg actief en gezellig jaar. We zijn vaak met onze leden bij 
elkaar gekomen om te peddelen of gewoon omdat we het leuk met elkaar vinden.

Buiten beschouwing in dit verslagje, terwijl we wel elkaar opzochten, laten we de twee 
ledenvergaderingen, de twee klussendagen (18 mei, 12 oktober) en de zeker zes kano-
activiteiten van andere clubs waar onze leden aan meededen en samen de trailer trokken 
(Brugge, Berkel, Bollen, Beulen, Oliebollen, NK Kanopolo).

Noemenswaardig, naast de toertochten en feestjes, zijn:
- Twee kampen: in het voorjaar naar Zoutkamp met een excursie naar 

Schiermonnikoog met de groep van Klaas mee, en in het najaar naar de Biesbosch.
- Om nieuwe leden te werven en trainen: een open dag, een introcursus en een 

informatie-avond.
- Een opschoonactie, waarbij veel buurtgenoten kwamen helpen zwerfafval rapen.
- De K2-mix hebben we voor het laatst georganiseerd afgelopen jaar.
- De lichtjestocht, waarbij we ‘s avonds het Haarlemse publiek vermaakten.
- Een opening van het kanoseizoen met lunch 
- en een afsluiting met snert en Olympisch themafeest met DJ Marco.
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De getallen zijn indicatief: de deelnemersaantallen hebben we niet officieel vastgesteld. 
De uitgaven voor de activiteiten werden vaak gecompenseerd door eigen bijdragen van de
deelnemers en waren meestal niet te scheiden van barinkomsten.

Namens alle actieve leden,
Hellen, Thea en Jan-Willem

– Onderhoudscommissie

Wat stonden er veel grote plannen op stapel voor 2019!!

1. Energievoorziening

Directe aanleiding: verwarmingsketel is dringend aan vervanging toe en we moeten van 
het gaas af.
Henk, Pim en Alfons zijn hiermee gestart. Concreet gaan de gedachten nu uit naar 
verwarming met infraroodpanelen, W.b. de douches: doorstroomboilers en/of 
zonnecollectoren, op het dak zonnepanelen en collectoren. Hiermee kan met gebruik 
making van de salderingsregeling energie opgewekt worden voor de verlichting, de 
infraroodverwarming en/of de boilers. 
De voor- en nadelen (ook in financiele zin waarbij natuurlijk aandacht voor mogelijke 
subsidies) zijn naast elkaar gezet.
Er is een aparte ledenvergadering bijeengeroepen en men is unaniem akkoord gegaan 
met het voorstel van het bestuur. De penningmeester heeft op basis van onze input een 
Business case:  ‘Verduurzaming Clubgebouw Kanovereniging de Trekvogels’ opgesteld. 
Inmiddels is de toestemming van het rijk binnen en we er zijn al afspraken gemaakt met 
bedrijven de panelen en de doorstroomboilers gaan plaatsen.

2. Uitbreiding herenkleedkamer.

Het is na de winter vaak dringen in deze kleedkamer daarom is uitbreiding hard nodig. 
Anja Verheijen heeft een deel van haar praktijk afgestaan en inmiddels is de uitbreiding 
van de kleedkamer een feit. 
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3.  Schilderwerk kozijnen van de ramen op de 1  e   laag aan water- en stadszijde

Ze zijn hard aan een schilderbeurt toe. Allereerst zijn de kozijnen aan de noordzijde 
aangepakt. Er is een aantal leden dat verschillende zondagen heeft doorgewerkt om de 
gaten in de kozijnen op te vullen, te schuren, plamuren, gronden en af te lakken.  

4. Diverse kleine klussen

Op de begroting stond een heel rijtje klussen: een  nieuw raam inzetten bij terras, trap 
maken naar verlaagd gedeelte kanoloods, op het dak 1 nieuwe bitumenlaag, keukenplan 
maken, gordijnen maken, ramen aan de stadszijde schilderen, gevel herenkleedkamer aan
de stadszijde isoleren en diverse kleinere onderhoudsklussen. 
Naast de 3 hierboven vermelde grote klussen was dat een beetje teveel. We hebben wel 
de trap gemaakt, onlangs is een nieuwe bitumenlaag aangebracht op het dak en de 
clubruimte heeft prachtige gordijnen gekregen.
De roldeuren zijn gesmeerd, de electriek van de rioolpomp is weer pikobello, er is zelfs 
een lampje in het sleutelkastje!

>>> Al me al, we kunnen als hele vereniging met grote tevredenheid terug kijken op dit 
zeer productieve jaar. Veel leden hebben heel wat uurtjes gestoken in het gebouw, 
chapeau!!

Vooruitblik 2020

De vereniging heeft van het rijk een lening van €30.000 ontvangen voor 
energiemaatregelen. Het streven is erop gericht om na de zomer het gebouw geheel met 
duurzame energie te verwarmen. Dit geldt ook voor de warm-water voorziening.

De volgende grote klussen zijn ingepland:
– De zuidgevel van het gebouw wordt aangepakt, een deel van dit werk zal worden 
uitgevoerd door een aannemer.
– Het raam in de clubruimte aan de zijde van het terras wordt vernieuwd.
– Vernieuwen van de keuken. Hiervoor zal een plan worden opgesteld dat voorziet in een 
nieuwe aanrecht, nieuwe kastruimte en een nieuwe koelkast .

Daarnaast staan natuurlijk weer diverse kleinere onderhoudswerkzaamheden op het 
programma (kanteldeuren, tegelwerk toiletten, onderhoud rioolpomp, afwerken uitbreiding 
mannen-kleedkamer, 
onkruid verdelgen, bijschilderklussen etc)

>>> Dus wat rustiger dan vorig jaar maar je weet maar nooit wat er zich in de loop van dit 
jaar aan gaat dienen...

Pauze
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Agendapunt 8: Financieel jaarverslag / Exploitatieoverzicht
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Toelichting bij financiële jaarrekening 2019

Waarom een financiële jaarrekening (balans)? 
De financiële jaarrekening is een moment opname. Het vertelt hoe het met het reilen en 
peddelen van de vereniging gaat. Wat zijn onze bezittingen en wat zijn onze schulden. En 
gelijktijdig een financiële verantwoording over de inkomsten en uitgaven van de vereniging
over het jaar 2019.
Eindconclusie is dat de club er goed voorstaat. Er zijn in vaktermen voldoende liquide 
middelen (ruim € 15.000 op lopende rekeningen). Om de reservering te kunnen betalen 
staat € 20.000 op de spaarrekening als bezit. Er is voor de eerste keer sinds jaren winst 
(ruim 3600,=) gemaakt doordat alle contributies in 2019 zijn binnengehaald. Tot slot zijn de
kosten van de bouwcommissie meegevallen omdat er veel door de leden zelf is gedaan. 

Wat is er financieel allemaal gebeurt in 2019 (Winst en Verlies)?
Gebouw en verzekering
Door huur van de grond van de gemeente is de waarde van het gebouw nihil. Om het 
gebouw toch zichtbaar te maken is op de balans € 0,01 opgenomen. Het gebouw is in 
2019 getaxeerd in verband met de plannen voor de verduurzaming. Omdat de taxatie 
hoger was dan gedacht, heeft de club een nieuwe opstalverzekering afgesloten. De club is
hierdoor niet meer onderverzekerd. Ook heeft het bestuur een bestuursaansprakelijkheid 
verzekering (conform de tussentijdse ALV) afgesloten en alle verzekeringen een keer 
tegen het ligt gehouden. Er zijn nu vier verzekeringen afgesloten 
(bestuursaansprakelijkheid, aansprakelijkheid verzekering voor de club, inboedel- en 
opstalverzekering). De verzekeringskosten zijn hierdoor op jaarbasis verdubbeld. Dit heeft 
voor 2019 geleid tot extra hoge verzekeringskosten (ruim € 3900,=). Er moet bij verteld 
worden dat de verzekeringen nu allemaal vanaf 1 december tot 1 december lopen en 
daarom zijn de verzekeringskosten voor 2019 extra hoog omdat ze voor twee jaren (2018 
en 2019) zijn. Op jaarbasis kosten de vier verzekeringen ongeveer € 2500,=

Groot Onderhoud en verduurzaming
Vorige jaren is besloten om gezien de toekomst alvast geld te reserveren voor Groot 
Onderhoud. Ook in 2019 wordt er weer € 2000 aan de reservering toegevoegd. Hiervoor is
eind 2019 een bedrag van ruim € 8000 gereserveerd voor Groot Onderhoud. Dit geeft voor
de verbouwing en verduurzaming een goede dekking. Om de plannen van de 
verduurzaming te bekostigen is in september een tussentijdse ALV gehouden. Hier is 
besloten om een lening aan te gaan om de voorgestelde investering te doen. De lening 
van € 30.000,= voor 15 jaar met een rentepercentage van 1,5% is in februari 2020 
afgesloten. Voor de totale verbouwing wordt gerekend op een bedrag van ongeveer € 
42.000,=.

Contributies en leden
In 2019 zijn alle contributies van de leden binnengekomen. Verder zijn van drietal oud 
leden afgeschreven. Hiermee is de post debiteuren (balans) van € 783 teruggebracht naar
nul. 
Het aantal leden is stabiel. Elf leden hebben hun lidmaatschap opgezegd maar zijn weer 
aangevuld door 14 nieuwe leden, die vooral tijdens de introductiedag en aansluitende 
kennismaak lessen lid zijn geworden. Dat er een negatief verschil tussen begroot en 
werkelijk is komt doordat de nieuwe leden gedurende het jaar lid worden. Bijzonder is dat 
de gemiddelde leeftijd naar beneden is gegaan ondanks dat iedereen een jaar ouder is 
geworden. Dit dankzij twee enthousiaste jeugdleden die braaf mee peddelen met de 
oudjes op de clubavonden.
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Commissiekosten, Opbrengsten, Afschrijvingen
De kluscommissie heeft dit jaar minder uitgegeven dan begroot. Vooral omdat de kosten 
meevielen en de leden de handen uit mouwen hebben gestoken. 
Door het verhuren van de kantine heeft de vereniging extra opbrengsten gekregen. De 
kantine is in 2019 vier keer verhuurd. En de trouwe personeelsvereniging van de 
gemeente Bloemendaal was ook weer van de partij. De verhuur van kano’s/gebouw plus 
barbecue en inzet vrijwilligers heeft de vereniging weer een mooi bedrag opgeleverd.

De opbrengsten en kosten van de bar zijn apart opgenomen in de Winst en Verlies 
rekening. Het inkoopbeleid is weer perfect gedaan. Door bij de inkopen te letten op alle 
mogelijke bonussen en aanbiedingen is de inkoop naar beneden gebracht. Dit zeer goed 
inkoopbeleid en de drukbezochte dinsdagavonden heeft tot een mooi resultaat geleid van 
€ 1969,36. Dit bedrag is € 50 meer dan in 2018 en wordt weer op de balans opgenomen. 
In de begroting wordt een voorstel gedaan voor de verdeling van de winst van de bar. In 
2019 is de winst van de bar 2018 verdeeld over het Lustrum (€ 1500 en € 410,17 
inventaris) en staan als reservering op de balans.
 
Over 2019 is de waarde van de bezittingen afgeschreven met 10%. Hiermee neemt de 
waarde van de bezittingen af, maar zijn er kosten voor 2019 (ongeveer € 895,=). 
In de post overlopende passiva op de balans zijn contributies of facturen van 2019 die in 
januari 2020 zijn betaald opgenomen. De uitgaven en/of inkomsten komen hierdoor ten 
laste van 2019, waar ze ook thuis horen.

Wat valt meer op?
De introductie lessen voor mensen die niet lid zijn geworden hebben dit jaar ruim € 150 
(zes personen die niet lid zijn geworden) opgebracht.  
De energiekosten zijn nog steeds hoog (bijna € 3541,22). Dit is door de toename aan 
belasting op gas en elektriciteit per 1 januari 2019 € 1000,= meer dan in 2018. Hieruit blijkt
dat verduurzaming een goede stap kan zijn voor het milieu en de kosten van energie.
De contributie van de Watersportverbond (WSV) is iets hoger dan begroot. Dit komt door 
een naheffing over 2018. Er was bij de WSV nog een oud Emailadres in gebruik en 
daarmee zijn de rekeningen niet aangekomen.

Afspraken boekhouding Kanovereniging de Trekvogels
In dit verslag worden de afspraken, zoals die boekhoudkundig door de jaren zijn 
doorgevoerd voor het nageslacht vastgelegd.

1. Bezittingen boven de € 400,= worden jaarlijks met 10% van de beginbalanswaarde 
afgeschreven.

2. De zelfwerkzaamheid van € 40,= per lid wordt na 8 uur vrijwilligerswerk voor de 
club het jaar daarop terugbetaald. Wat er overblijft wordt gebruikt voor de kosten 
van de schoonmaak van het clubgebouw. Het overblijvende restant wordt aan de 
reservering Klein Onderhoud toegevoegd. De borg voor de zelfwerkzaamheid wordt
in standgehouden voor 85x € 40,=

3.  Om het gebouw in goede staat te houden wordt jaarlijks een bedrag van € 2000,= 
van het Eigen Vermogen naar reservering Groot Onderhoud overgeboekt

4. De winst van de bar wordt overgemaakt aan de vereniging en aan de hand van een
voorstel van het bestuur op de Algemene Ledenvergadering besteed.
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Advies bij controle door Kascommissie
In het verslag van de kascommissie jaarrekening 2018 stelt de Algemene Ledengadering 
voor om voor de kascommissieleden de volgende punten ter controle voor:

1. Klopt de beginbalans van dit jaar met de eindbalans van vorig jaar?
2. Klopt de opgenomen begroting met bij jaarvergadering vastgestelde begroting?
3. Zijn in de stukken voor de jaarvergadering de uitgaven, inkomsten en de balans 

over voorgaande jaar goed en inzichtelijk weergegeven en kloppen de cijfers met 
de echte boekhouding?

4. Zijn de uitgaven en inkomsten ongeveer in overeenstemming met de begroting en 
is er een goede verklaring als dit niet het geval is?

5. Steekproefsgewijze controle op inkomsten en uitgave.

Haarlem, 27 februari 2020

Tot slot nog een toelichting op de boekhoudkundige termen.

Balans is het overzicht van bezittingen en schulden en is een moment opname op het begin- 
en einddatum van het boekjaar. Het geeft de financiële waarde weer van de vereniging in zijn 
geheel. 
De bezittingen staan hier op de debetzijde (positieve bedragen), de eventuele schulden en 
leningen alsmede het eigen vermogen staan op de creditzijde (negatieve bedragen). Het eigen 
vermogen is het verschil tussen de bezittingen en de schulden. 

Resultatenrekening of Winst en Verlies rekening is het overzicht van opbrengsten en kosten. 
Het geeft het resultaat weer over 2018; Winst of Verlies. De opbrengsten worden hier 
weergegeven in positieve bedragen. De kosten worden weergegeven in negatieve bedragen. 
Het verschil is de winst (positief bedrag) of verlies (negatief bedrag). De winst en verlies van 
een jaar wordt uiteindelijk verrekend met het eigen vermogen van de vereniging. Hiermee 
wordt de vereniging dus rijker of armer.

Eigen Vermogen
Is het vermogen van de vereniging. Het is het verschil tussen bezittingen en schulden. Eigen 
Vermogen is geïnvesteerd en neemt toe door winst. Verlies verlaagt het Eigen Vermogen.
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Toelichting bij begroting 2020

Hoe komt de begroting 2020 tot stand?
De begroting geeft een beeld van de inkomsten en uitgaven voor 2020. Op basis van het 
saldo van de financiële jaarrekening van 2019 wordt de begroting 2020 opgesteld. 
Daarnaast zijn er voornemens voor uitgaven, zoals de vraag van commissies en 
verbouwingen. De begroting wordt door de leden op de ALV vastgesteld. De begroting 
wordt daarom als concept stuk bij de vergaderstukken meegestuurd. Op de ALV kunnen 
de leden nog nadere toelichting vragen over de voorgestelde uitgaven en inkomsten. Dus 
willen jullie inspraak in de financiële beslissingen voor 2019 en verder; Kom naar de ALV.

Enkele tips van de sluier opgelicht:
Contributie 2021; 
Het bestuur stelt net als voorgaande jaren voor om de contributie met het gemiddelde 
inflatie percentage van 2,0% te corrigeren. Dit houdt in dat de contributie voor gewone 
volwassenleden voor 2021 € 137,50 wordt. Voor een jeugdlid € 61,=; 1e gezinslid € 112,= 
en 2e gezinslid € 87,=. 
Omdat de vereniging over wil gaan naar volledig automatisch afschrijving van de 
contributie worden de administratiekosten bij geen automatische incasso na goedkeuring 
door de ALV verhoogd naar € 25,=. De reden is dat er veel tijd in het apart factureren en 
het laten tekenen van de automatische incasso wordt gestoken. Nog geen automatische 
afschrijving? Meldt je aan bij de ledenadministratie@kv-trekvogels.nl en profiteer.

Verhuur bedrijfsruimte; 
Het bestuur heeft in 2019 de kantoorruimte verhuurd aan Anja. Helaas heeft Anja per 1 
april de huur van de ruimte opgezegd. Hierdoor wordt alleen maar een bedrag van € 450 
begroot. In 2020 wordt nagedacht over het gebruik van de vrijgekomen ruimte. Gedacht 
wordt aan bijvoorbeeld aan een opslagruimte voor de bar / archief / fitness ruimte of 
vergaderruimte.

Lustrum 2020; 
Op 4 juli 2020 wordt het 18de Lustrum gevierd. In 2019 heeft de vereniging een deel van de
winst van de bar 2018 gereserveerd. Ook een deel van de winst van de bar (€ 1500,=) 
wordt voor het Lustrum ingezet. 

Energiekosten; 
Het bestuur heeft in september 2019 een voorstel gedaan voor de verduurzaming van het 
gebouw. Omdat het gebouw niet dagelijks wordt gebruikt, zijn de maandelijkse lasten voor 
de energievoorziening hoog; € 300 per maand. De voorstellen zijn uitgewerkt en worden in
de eerste helft 2020 uitgevoerd. Er is inmiddels een lening van € 30.000 met 1,5% rente 
aangegaan conform voorstel. Hiervoor bedraagt de maandelijkse aflossing € 235,= en is 
opgenomen in de begroting. Verder wordt de lening opgenomen als activa op de balans. Al
met al wordt er € 65,= per maand bespaard. 

Verzekeringen;
Door de waarde toename van het gebouw na (her)taxatie en verduurzaming zijn de 
opstalverzekeringkosten opgehoogd. Ook zijn de aansprakelijkheidsverzekeringen 
(vereniging en bestuur) aangepast. Hierdoor zijn de verzekeringskosten per jaar meer dan 
verdubbeld (€ 2500,=). Maar nu is de dekking optimaal en is de vereniging niet meer 
onderverzekerd.

Automatisch afschrijven contributie;
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Tijdens de ALV wordt voorgesteld om het automatisch afschrijving van de contributie te 
stimuleren door de onkosten van niet automatisch afschrijven te verhogen van € 10,= naar
€ 25,=.

Kosten Polocommissie;
Het bestuur heeft de aanvraag van de Polocommissie overgenomen. Wij zien het als een 
goede stimulans om het Kanopolon als onderdeel van de vereniging te versterken. 
Hiervoor wordt de deelname van twee teams en het verbeteren van de conditie van de 
poloërs door nieuwe en betere fitnessapparatuur gepromoot. De fitness is ook voor 
wedstrijdvaarders en overige leden zonder begeleiding en onder eigen risico te gebruiken. 
Verder wordt er door de Polocommissie nagedacht over het organiseren van een landelijk 
polotoernooi in 2021.  

Winst Bar 2019; 
Het bestuur stelt voor om bedrag van de winst Bar 2019 (ruim € 1900) op te splitsen in:

 € 1500,= voor het Lustrum 2020
 De overige ruim € 400 voor het opknappen van de keuken (klein onderhoud)

Verbouwingen;
De bouwcommissie heeft geen grote bouwplannen. Er gebeurt al heel veel in het kader 
van de verduurzaming. Er wordt wel een opdracht gegeven voor de vervanging van ramen
en kozijnen aan de zuidzijde van het clubgebouw. De kosten hiervoor zijn ondergebracht 
in de lening. Er zijn plannen in de maak voor het opknappen van de keuken en het 
vergroenen van de gevels van het clubgebouw. Verder hangt een en ander af van de 
plannen die de vereniging heeft met de vrijgekomen bedrijfsruimte.

Agendagpunt 9: Verslag kascontrole commissie

Opmerkingen en adviezen n.a.v. kascontrole uitgevoerd op 27 februari 2020 door Alfons 
Heijmen en Evert Geerlofs. 

Wij hebben opnieuw complimenten voor hoe Piet Johan het financieel beheer heeft 
gedaan en voor hoe hij met de kascommissie heeft samengewerkt om tot een goede en 
inzichtelijke boekhouding en jaarstukken te komen. Hoofdbeeld is dat er een goede 
boekhouding is bijgehouden en dat er snel inzicht kan worden verleend in de betalingen 
en opbouw van de verschillende posten. Complimenten aan Piet Johan en ook Steven 
hiervoor. Hieronder onze conclusies en aandachtspunten: 

Zijn de adviezen van vorig jaar uitgevoerd? 
We hadden vorig jaar de volgende adviezen:
1. Maak en onderhoud een overzichtelijke lijst met financiële clubafspraken zodat deze 

niet uit het zicht raken (bv over afschrijven op alle uitgaven boven de 400€, over de 
balans bedragen voor de borg en over de tussentijdse controle door de kascommissie).

2. Tijdens de controle van de balansen van eerdere jaren bleek de aansluiting tussen de 
jaren regelmatig niet volledig te zijn. Hier hebben we als kascommissies niet goed op 
toegezien of we hebben de controle uitgevoerd op eerdere versies van de stukken dan 
de ALV stukken. Advies om in bovenstaande lijst ook de controlepunten voor 
kascommissies zoals nu gehanteerd op te nemen om dit soort fouten in de toekomst te
voorkomen.
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3. Houd als bestuur maar vooral ook als leden vast aan de lijn dat declaraties voorzien 
moeten zijn van bonnen of desnoods andere bewijzen. Als je als lid hiervan afwijkt 
breng je de penningmeester in een lastig parket. Je doet namelijk een onterecht 
beroep op zijn vertrouwen. 

Advies 1 en 2 zullen worden uitgevoerd door dit op te nemen in het jaarverslag van de 
penningmeester. Advies drie is uitgevoerd.

Klopt de beginbalans van dit jaar met de eindbalans van vorig jaar?
Ja

Klopt de opgenomen begroting met bij jaarvergadering vastgestelde begroting.
Ja

Zijn in de stukken voor de jaarvergadering de uitgaven, inkomsten en de balans 
over 2018 goed en inzichtelijk weergegeven en kloppen de cijfers met de echte 
boekhouding?
Ja, mits alle bij de kascontrole afgesproken correcties juist in de stukken zijn doorgevoerd.

Zijn de uitgaven en inkomsten ongeveer in overeenstemming met de begroting en is
er een goede verklaring als dit niet het geval is.
Ja

Steekproefsgewijze controle op inkomsten en uitgaven. 
Hierbij is natuurlijk vooral gekeken naar posten met incidentele inkomsten en uitgaven. 
(Posten zoals energie en verzekering met vaste contracten zijn natuurlijk minder 
fraudegevoelig). Bij onze controles hebben wij geconstateerd dat voor alle gecontroleerde 
uitgaven verklaringen beschikbaar waren. In 1 geval ontbraken voor een bedrag van 40€ 
de bonnen, maar hier was wel op een andere wijze aangetoond dat het gedeclareerde 
bedrag aannemelijk was. 

Voorstel:
De penningmeester decharge te verlenen onder de volgende voorwaarde:

 De tijdens de kascontrole afgesproken correcties zijn correct doorgevoerd in de 
stukken. 

Adviezen
Vorig jaar hadden we in ons verslag opgemerkt dat de vastlegging van de uitkomst van de 
met regelmaat uitgevoerde telling van de inhoud van de bar via whatsapp gebeurde en 
dus niet kon worden opgenomen in de administratie. We zijn er dit jaar niet aan toe 
gekomen om dit te controleren. Aanbeveling is om dit in vervolg zo vast te leggen dat het 
in de administratie kan worden opgenomen. 

Vragen aan ALV
 Neemt de ALV het voorstel om decharge te verlenen over?
 Neemt de ALV het bovenstaande advies van de kascommissie over?

Haarlem, 1 maart 2020
A. Heijmen & E. Geerlofs
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Agendapunt 10: contributie 2021

Het bestuur stelt voor de contributie te verhogen met de door de overheid vastgestelde 
index.
De contributie zou dan van EUR 135,00 naar EUR 137,50 Euro gaan. De andere 
contributies worden hierop aangepast.
Voorts is het bestuur voornemens om per 1 januari 2021 de administratiekosten voor niet-
automatische betaling te verhogen van EUR 10,00 naar EUR 25,00.

Agendapunt 11: Vaststellen begroting 2020

Agendapunt 12: verkiezing kascontrolecommissie

Evert Geerlofs reglementair aftredend in 2020 herkiesbaar
Alfons Heijmen reglementair aftredend in 2020 herkiesbaar

Vorig jaar hebben zich geen nieuwe kandidaten voor de kascontrolecommissie 
aangemeld, afgesproken is dat Evert Geerlofs en Alfons Heijmen de kascontrole blijven 
doen.

Kandidaten voor een bestuursfunctie of kascontrole kunnen zich melden bij de 
secretaris.

Agendapunt 13: Rondvraag

Agendapunt 14: Sluiting
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